

新加坡政府、學校或民間機構助各類留學獎學金資訊一覽表

獎學金名稱	提供獎學金機構之地址及電話	報名資格	報名時程	報名方式	補助方式、額度及年限	備註
Nanyang Global Scholarship	南洋理工大學 Nanyang Technological University 50 Nanyang Avenue, Singapore 639798 Tel: (65)67911744	成績優秀，課外活動表現優異之領導人才 申請人需具以下學歷資格： 1.新加坡－劍橋 GCE 'A' level證書 2.新加坡理工學院頒發的 Diploma 文憑 3.新加坡國立大學高中 Diploma 文憑 4.國際文憑大學預科課程 (IB Diploma)	申請入學同時申請獎學金	至南大網站查詢 https://www.ntu.edu.sg/admissions/undergraduate/scholarships/scholarship/Nanyang-Global-Scholarship#Content_C002_Content_100	1.Full coverage of subsidised tuition fees (after Tuition Grant). 2.Living allowance of S\$6,500 per academic year. 3.Accommodation allowance of up to S\$2,000 per academic year. (Applicable to scholarship holders who reside in NTU hostels only.) 4.Travel grant of up to S\$8,000 for an overseas programme subject to terms and conditions in the Travel Grant Form (for new cohorts from AY2025). 5.Computer allowance of S\$2,000 (one-off). 6.No bond is attached to the Nanyang Global Scholarship apart from the three-year bond applicable to all Singapore PRs and international students under the MOE Tuition Grant Scheme.	

獎學金名稱	提供獎學金機構 之地址及電話	報名資格	報名時程	報名方式	補助方式、額度及年限	備註
Dr. Goh Keng Swee Scholarship	新加坡銀行協會 The Association of Banks in Singapore (ABS) #12-08, MAS Building 10 Shenton Way, Singapore 079117 Tel: (65) 6224 4300	課外活動表現優異之領導人才	申請入學同時申請獎學金	至ABS網站查詢 https://www.abs.org.sg/dr-goh-keng-swee-scholarship	本獎學金計畫提供受獎人就讀新加坡國立大學（NUS）、南洋理工大學（NTU）、新加坡管理大學（SMU）及新加坡科技設計大學（SUTD）： 1. Tuition (based on subsidised rates under MOE Tuition Grant) and other compulsory fees; 2. Airfare (to Singapore and return to home country upon completion of study); 3. Annual maintenance allowance of SGD6,500; 4. Hostel allowance based on institution of study; and 5. Settling-in allowance (one-off expense) of SGD200 upon arrival in Singapore.	受獎生在完成學位後，須履行3年的服務義務。

獎學金名稱	提供獎學金機構之地址及電話	報名資格	報名時程	報名方式	補助方式、額度及年限	備註
SMU Alumni Association Scholarship	新加坡管理大學 Singapore Management University(SMU) 81 Victoria Street Singapore 188065、 Tel: (65)6828 0264	升上第三年或最後一年的在籍學生 成績優異 (CGPA至少 3.00)、積極參與課外活動或社區服務之領導人才 優先考慮有經濟需求的學生	每年1月底前提出申請	至 SMU 網站查詢 https://admissions.smu.edu.sg/financial-matters/financial-aid/smu-alumni-scholarship	1. \$8,000 per annum (towards subsidised tuition fees) 2. Tenable for one year of study 3. Singaporean students may apply for government bursary for cash allowance, subject to fulfilment of its eligibility criteria	

獎學金名稱	提供獎學金機構 之地址及電話	報名資格	報名時程	報名方式	補助方式、額度及年限	備註
Lim Hang Hing Scholarship	新加坡管理大學 Singapore Management University(SMU) 81 Victoria Street Singapore 188065、 Tel: (65)6828 0264	SMU 社會科學 學院一年級新 生 成績優秀，課 外活動表現優 異之領導人才	申請入學 同時申請 獎學金	至 SMU 網站查 詢 https://admissions.smu.edu.sg/financial-matters/financial-aid/lim-hang-hing-scholarship	1. \$12,000 per annum (towards subsidised tuition fees and/ or study-related expenses) 2. Tenable for the recipient's duration of studies (up to four years), subject to continued observance of the eligibility criteria and the terms and conditions of award 3. The recipient is encouraged to, at an appropriate time in his or her life, to demonstrate similar acts of giving to those in need	

獎學金名稱	提供獎學金機構之地址及電話	報名資格	報名時程	報名方式	補助方式、額度及年限	備註
Lee Kong Chian Scholars' Programme	新加坡管理大學 Singapore Management University(SMU) 81 Victoria Street Singapore 188065、 Tel: (65)6828 0264	SMU 一年級新生 成績優秀，課外活動表現優異之領導人才 申請人可選擇攻讀單一學位或雙學位課程。雙學位課程者須選讀商學系作為兩個學位之一。單一學位課程者須副修商學相關科系。	申請入學同時申請獎學金	至 SMU 網站查詢 https://admissions.smu.edu.sg/financial-matters/financial-aid/lee-kong-chian-scholars-programme	1. Tuition fee waiver (after MOE tuition grant subsidy) 2. S\$16,000 Global Opportunities grant to fund part or combination of the following: a. Overseas Student Exchange/ Summer Programme b. Overseas Community Service Project c. Overseas School Study Missions d. Overseas Case Competitions and presentations at Conferences e. S\$5,000 annual living allowance f. S\$1,800 one-time computer allowance upon enrolment g. Participation in development opportunities offered by the Student Success Centre h. Scholarship is bond-free	